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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkafc6w Wtocfawka zwracam siq z uprzejmq pro6bq o wydanie
dyspozycji odpowiednim sluibom komunalnym by zechciaty dokonai odnowienia poziomego

oznakowania ulic Wtoctawka.

Oznakowanie poziome to symbole i napisy, kt6re przekazujq informacjq kierujqcyrn
pojazdy jak w danym miejscu prowadzony jest ruch drogowy. Nie na wszystkich ulicach we
Wtocfawku kierujqcy pojazdami mogE odczytai takie informacje.
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